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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 23/11 2023 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro. 

 

Til: Steen Hansen #209, # 134, Martin Ishøy #124, Jette Nissen #117, Berit Jensen #221, Niels Wiiberg 

#265 & Eivind Lassen #301 

Afbud: - 

Tidspunkt: Torsdag den 23/11 2023 kl. 19:30 – 21:00 

Sted:  Hos Steen  

 

Dagsorden: 

 

Punkt 1.  
● Valg af referent 

Martin valgt som referent 

 

Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette. 
● Status på kontingent indbetalinger 

142 har betalt. 18 har ikke betalt. Der er udsendt rykkere. 
● Hvidvask erklæringer, status: 

Der er skrevet til banken om, hvordan de kan modtage erklæringer. Derudover er spurgt ind til, om vores 

egenkapital kan flyttes til konto med højere rente. 

 

Egenkapital er pt. ca. 109.000 kr. 

 

 

 

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 
● Intet at bemærke 

 

Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 
● Træet der er ved at gå ud ved transformationen ved overgang mellem 100 ulige og 200 ulige: 

Taget op på møde den 16/11 med kommunen. Træet står på vores matrikel 9ip og Park og Vej mener 

derfor, at vi selv er ansvarlige for en evt. fældning. 

 

Bestyrelsen indhenter tilbud på fældning af træet. 

 
● De fjernede skraldespande: 

Taget op på møde den 16/11 med kommunen 

 

Kommunen har meddelt, at vi kan få skraldespande fra dem, men at grundejerforeningen selv må stå for 

tømning. 

 
● Tilbud modtaget fra gartner for vedligeholdelse 2024 & 2025 

46.250 kr. årligt. Bestyrelsen har besluttet at takke ja til tilbuddet. 

 

Punkt 5. Status på salg, v. Steen. 
● Til salg:  #251, #304, #307, #410 
● Seneste salg: #134 (oktober) & #414 (november) 

 

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 

Fra sidste møde 
● One fiber/Global Connect/TDC 
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Der er stadigvæk mange henvendelser om, hvornår de bliver færdige samt hvem der står for reetablering: 

Taget op på årligt møde med borgmesteren/kommunen. Der tages skriftlig kontakt som opfølgning herpå. 

 
● Årligt møde på kommunen, den 16. november 

Der blev bl.a. orienteret om udrulning af fjernvarme. Vilhelmsro indgår ikke i udbygningen. Der blev også 

orienteret status på affaldsordning. 

 

Grundejerforeningen var også i dialog med politiet om høj hastighed på stamvejen. 

 

Endelig var grundejerforeningen i dialog med kommunen om træer ved udkørslen fra Vilhelmsro. 

Kommunen ønsker ikke at gøre noget andet end at fjerne vandris. 

 

Punkt 7. Kommende aktiviteter 
● Fastelavn 11/2 2024 
● Generalforsamling inden udgangen af april måned 2024 

Afholdes den 24/4 2024 

 

Punkt 8. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder. 
● Næste møde er den 11. januar 2024 

 

Punkt 9. Eventuelt. 
● Intet at bemærke 

 

Mvh 

 

Martin #124 og 

Steen, #209 

Mobil 3079 0804 

formand@vilhelmsro.dk 

steen.ulsoe@hansen.mail.dk 
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